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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Rasim Halilović (IDS-ISU) je na 16. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 15. veljače 2023. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Interesira me, ako bi mogao gradonačelnik letimično da se izjasni, koliko je zadovoljan sa 
dinamikom radova koji se odvijaju na Labinštini i da li ima nekih zapreka.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Ovo drugo pitanje što ste me pitali, pitali ste me osobno zadovoljstvo. Osobno zadovoljstvo 
mi je vjerojatno kao i vaše. Nisam baš previše zadovoljan. Sretan sam da smo potegnuli 
nevjerojatno veliku količinu investicija. Sretan sam da smo potegnuli veliki novac koji se troši 
na Labinštini a koji nije nastao iz žuljeva naših zaposlenika odnosno iz proračuna nego je 
nastao dobrim pripremama tehničke dokumentacije, dobrim pripremama na europske projekte, 
dobrim kandidaturama na pozive Fonda, ministarstava, Hrvatskih cesta, Županijskih uprava 
za ceste i mislim da smo to sjajno odradili. Sada smo u onoj fazi kojoj sam vam svima javno 
obećao i opet ću vam je ponoviti. Kada radimo poslove, prvo na šta se moramo pripremiti je 
nešto što se zove strpljenje, puno praha, puno buke i puno problema. Ali realno, da li tko od 
vas u zadnje vrijeme radi s građevinarima da nije imao kašnjenje i da je bio zadovoljan. Ja ću 
odgovoriti u ime vas: „Ne postoji.“ Svi smo ludi zbog toga. Znamo da je potražnja za 
građevinarima na tržištu ogromna, ponuda minimalna i sve to skupa dovodi do toga da se 
radovi dosta teško dešavaju u rokovima i zbog toga sam nezadovoljan. Ali mogu pohvaliti 
nedavno i reći za par radnih, operativnih sastanaka gdje smo vrlo jako podigli ljestvicu, i 
termina i kvalitete i mislim da će ipak na kraju sve to skupa biti do sezone dovršeno i da ćemo 
biti na kraju zadovoljni. Zato još jedanput pozivam, prije svega samoga sebe na strpljenje, ali 
i sve građane Labina jer jednostavno bez tog elementa ćemo teško preživjeti iduća dva 
mjeseca jer će biti još puno zastoja na cestama. Da kažem da je danas počela još jedna mala 
ali bitna situacija između uprave i nekadašnje zgrade Istarske banke, počeli su radovi na 
županijskoj cesti i na onom segmentu ulice Paolo Sfeci. Tako da, radovi se sve više otvaraju. 
Želimo živjeti uređenije, želimo živjeti u ljepšem Labinu no moramo se malo i strpiti.“ 
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